
ZAPISNIK
35. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odriane dana 30. srpnja 2020. godine,
u sali druStvenog doma u Lignju, zbog nuinosti udovoljavanja mjerama socijalnog distanciranja
u vrijeme pandemije virusa COVID-19.
Zapodeto u 17,00 sati.
Pozdravljajuii nazodnc, predsjednik Opiinskog vijcia, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvr5i
prozivka.
Utvrtluje se da je sjednici nazodno 13, vije6nika ito: Branislav PETKOVIC. Marina ISKRA, Boiko
MAzuJANAC, Ilan VISKIC, Igor CUKANOVIC, BoZidar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL.
Patricia JAKUPEC, Nevcn MOHOROVIC IC, Durdica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene
DUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vijeinika Opiinskog vijeia Opcine Lovran, na sjednici su nazodni: opiinski nadelnik, Bojan
SIMONIC, zamjcnik opiinskog nadelnika, Toni DRUZETA. prodelnica. Elvira JOVIC BAN,
zapovjcdnik JVP Opatija. Gordan FILINIC. tc predstavnica tvrtke ASK ATELIER d.o.o. Azra Suljic.

Jcdnoglasno (13 ,,2a")je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Marina GRUBESIC, a za

ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (13 ,,2a"), su izabrani BoZidar SPASOJEVIC i
NAtASA MILJAK,

Gospotla TANCABEL predla2c da se vijecnidka pitanja ostave za kasnije, s obzirom da su sjcdnici
vijcia nazodni gosti koji ie prczcntirati todkc dnevnog reda.

Predsjednik Opiinskog vijcia zahvalio se na prrjedlogu, te isti dao na glasanje. Sa 12 ,,2a" i I

,,suzdrZan" odludcno jc da 6c se vijecnidka pitanja postavljati nakon prezentacija nazodnih gostrlu
(nakon todaka 1.,2.,3.,4. i5. Dncvnog reda).

Utvr<Iuje se da je predloZen sljededi

DNEVN.I RED

l. Usvajanje zapisnika 34. sjednice Opdinskog vije6a Opdine Lovran
2. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne za5tite na podruiju Op6ine Lovran za

razdoblje od 2020. do 2023. godine

3. Godi5nja analiza stanja sustava civilne za5tite na podruiju Op6ine Lovran za 2019. godinu
4. Godi5nji plan razvoja sustava civilne zaltite na podruiju Op{ine Lovran za 2020. godinu
5. Prijedlog Odluke o donoienju II. izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Opdine Lovran
6. Prijedlog Pravilnika o kori5tenju sredstava spomeniike rente
7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.t. 153 k.o. Lovran
8. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine za korist Opdine Lovran
9. I' izmjena i dopuna programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zaStiti Opdine
Lovran za 2020. godinu
10. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Opdinskog vije6a -
- Op6inskog koordinacijskog odbora ,,Op6ina Lovran-prijatelj djece,,, 39. sjednica, 13.07 .2020.
- Odbora za metlunarodnu suradnju,26. sjednica, 15.07.2020.

Predsjednik vijeia predlazc dopunu Dnevnog reda, na nadin da se nakon todke 9. dodaje todka 10.1.
Prijedlog II. izmjena i dopuna Proraduna opiina Lovran za 2020. godinu, te todka 10.2. prijedlog ll.
izmjena i dopuna Plana razvojnih programa opiinc Lovran za 2020. godinl. Nakon todke I0. dodajc
se todka I l. Utvrdivanje namjcne poslovnog prostora u Lovranu, Setaliste mar5ala Tita 51. Todka 10.
predloZenog Dnevnog reda postajc todka 12.

Prcdsjednik vije6a dajc Dncvni rad s dopunama na glasanje.
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Utvrrluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen sljededi

DNEVNI RED

l. Usvajanje zapisnika 34. sjednice Optinskog vijeda Op6ine Lovran
2. Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne za5tite na podruiju Opdine Lovran za
razdoblje od 2020. do 2023. godine

3. Godi5nja analiza stanja sustava civilne zastite na podrutju Opdine Lovran zt 20l9. godinu
4. Godisnji plan razvoja sustava civilne zastite na podruiju Op6ine Lovran za 2020. godinu
5. Prijedlog Odluke o donoSenju II. izmjena i dopuna Prostornog plana ureaienja Opdine Lovran
6. Prijedlog Pravilnika o koriStenju sredstava spomeniike rente
7, Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.E. 153 k.o. Lovran
8. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine za korist Opdine Lovran
9. I. izmjena i dopuna programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zaltiti Opdine
Lovran za 2020. godinu
10. l. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proraiuna Opdina Lovran za 2020. godinu
10.2. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Opfine Lovran za 2020. godinu

11. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Setali5te mar5ala Tita 5l
12, Informacija o odrZanim sjednicama radnih tijela Opdinskog vije6a -
- Opdinskog koordinacijskog odbora ,,Op6ina Lovran-prijatelj djece",39. sjednica, 13.07.2020.

- Odbora za mealunarodnu suradnju,26. sjednica, 15.07.2020,

Ad l. Usvajanje zapisnika 34. sjednice Opdinskog vije6a Opdine Lovran
Kako sc nitko od vijcinika nijc javio s prijcdlozima ni primjedbama na zapisnik 34. sjcdnicc
Opiinskog vijcca, predsjednik Opdinskog vije6a je zapisnik dao na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") usvojen zapisnik 34, sjednice Opdinskog vijeda Opdine
Lovran.

Ad 2. Smjernice z^ orgarrizaciitt i razvoj sustava civilne zaitite na podrutju Opdine Lovran za
razdoblje od 2020. do 2023. godine
Prcdsjcdnik Opiinskog vijcia konstatira da jc Odbor za prostomo uredenje jednoglasno (3 ,,2a")
prihvatio smjemicc za organizaciju, i razvoj sustava civilne zaitite na podrudju Opiine Lovran za

razdobljc od 2020. do 2023. godine.

Predsjcdnik Opiinskog vijeda konstatira da je Odbor za gospodarstvo jednoglasno (5 ,,2a") pribvatio
smjcmice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaitite na podrudju Opiine Lovran za razdoblje od
2020. do 2023. godine.

Predsjcdnik Opcinskog,vijeca poziva zapovjednika JVP Opatija da obrazloZi oru todku.
Zapovjednik FILINIC objaSnjava kako ovim Smjernicama Opiina Lowan planira sustav civilnc
zaitite. Cilj donoScnja istih jc uspostavljanje organiziranog i udinkovitog sustava civilne za5titc, tc
povezivanjc u sustav svih operativnih snaga sustava (vatrogasaca, HGSS-a, Crvenog KriZa), te ostalih
zurnih sluzbi, gradana, poduzcia i udruga od posebnog znataja za opiinu ujedinstvenu cjclinu kako
bi se moglo odgovoriti sa 5lo veiom udinkovitosti kod ugroza koje se nameiu u svakodncvnici. Isto sc
planira koz izradu Planskih dokumenata, kao ito su Procjcna rizika od velikih ncsreca na podrudju
opiine Lovran, Plan djelovanja civilnc zaitite op6ine Lovran, te ostalih planskih dokumcnata
operativnih snaga sustava civilne zaitite. Ujedno se odretluju prioriteti Op6inc Lovran na podrudju
civilnc zaStite na rok od 4 godine.

Nadaljc GodiSnja analiza sustava civilne za5tite za 2019. godinu pobliZe oslikava aktivnosti koje su
provodilc operativne snage kao vatrogasci, HGSS, crveni kiz, Stozer civilne zaitite, a koji su
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tcmeljcm svojih rcdomih planova poslovali. U prikazu se vidc i onc aktivnosti kojc nisu obuhvaccnc

Planovima vci djclatno5du (valrogasci, HGSS) a to su intervencijc (potrcbc za spaSavanjima i

gaSenjcm). Iz navcdcnog izvjeS6a da se zakljuditi da 2019 godina nije bila godina s ckstremnim
ugrozama na ovom podrudju.

Nagla5ava kako se Godi5nji Plan razvoja sustava civilne zaStite donosi s kraiom zadrSkom s obzirom
na vrijcmc donoicnja a to je 30. srpnja, a zbog utjecaja pandemije virusa Covid- 19 koja je imala velik
utjecaj na plansku dokumenlaciju s obzirom na novi okvir potreba koji sejavlja u ovoj situacrji.

Gospodin FILINIa nagla5ava kakoje zbog povezanosti materije, ovim objaSnjenjem dao obja5njenle

i na todku 3. i todku 4. Dnevnog reda.

Prcdsjednik Op6inskog vije6a otvara raspra!,u po ovoj todki.

Gospoila TANCABEL istide kako nije zadovoljna radom StoZera civilne zaStitc, smatra kako
povjerenici nedovoljno kontroliraju obvezu nosenja maski u zatvorenom prostoru, te moli ukoliko je
mogu6c da izvjeS6e StoZera o svom radu.

Natelnik SIMONId istide kako rad StoZera nije tema sjednice.

Kako viic nije bilo pitanja ni primjedbi, predsjednik Opiinskog vijeia raspraw je zakljudio te se

pristupilo glasanju.

Utlrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesen sljededi

Zakljuiak
Prihvadaju se smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zastite na podruiju Opdine
Lotran za razdoblje od 2020. do 2023. godine

Ad 3. Godiinja analiza stanja sustava civilne zaStite na podruiju Opdine Lovran za 2019. godinu
Predsjednik Op6inskog vijcia konstatira da je Odbor za prostomo urcdenjc jcdnoglasno (3 .,2a")
prihvatio godiinju analiza stanja sustava civilne za5titc na podrudju Op6inc Lovran za 201 9. godinu.

Predsjednik Opiinskog vijeia konstatira da jc Odbor za gospodarstvo jednoglasno (5 ,,2a") prihvatio
godi5nju analiza stanja sustava civilne za3tite na podrudju Op6ine Lovran za 2019. godinu.

Kako je objaSnjenje vei ranije dano, predsjednik Opiinskog vije6a otvara raspraw po ovoj todki.

Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspraw, predsjednik Op6inskog vije6a raspraw je zakljudio
te se pristupilo glasanju.

Utvrtluje se dajejednoglasno (13,,2a") donesen sljededi

Zakljutak
Prihvada se godisnja analiza stanja sustava civilne zaitite na podrulju Opdine Lovran za 2019.
godinu.

Ad 4. Godi5nji plan razvoja sustava civilne zaStite na podruiju Opdine Lovran za 2020. godinu
Predsjednik Opiinskog vijeia konstatira da je Odbor za prostomo urcdcnjc jcdnoglasno (3 ,,2a,,)
prihvatio godiSnji plan razvoja sustava civilne za5titc na podruaju C)piinc Lovran za 2020. godinu.

Predsjcdnik Op6inskog vije6a konstatira da je Odbor za gospodarstvo jcdnoglasno (5 ,,2a.,) prihvatio
godiSnji plan razvoja sustava civilnc za5tite na podrudju Opiine Lovran za 2020. godinu.
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Kakoje objaSnjenje vei ranije dano, predsjednik Op6inskog vijc6a otvara raspravu po ovoj todki

Kako se nitko od vijeinika nijc javio za raspravu, predsjednik Opiinskog vijeda rasprar'u je zakljudio
te se pristupilo glasanju.

Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesen sljededi
Zakljuiak

Prihvada se godi5nji plan razvoja sustava civilne zastite na podruiju Opdine Lovran zt 2020.
godinu.

Ad 5. Prijedlog Odluke o dono5enju Il. izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Op6ine
Lovran
Predsjednik Op6inskog vijeca konstatira da je Odbor za prostomo uredenje jednoglasno (3 ,,2a")
prihvatio pri.ledlog Odluke o donoienju IL izmjena i dopuna Prostomog plana urcdenja Opiine
Lovran.

Prcdsjcdnik Opiinskog vijcia konstatira da je Odbor za gospodarstvo jednoglasno (5 ,,2a") prihvatio
prijedlog Odluke o donoSenju II. izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Opiine Lovran.

Predsjednik Op6inskog vijcda konstatira da je Komisija za Statut, poslovnik i normatir.nu djclatnost
jednoglasno (3 ,,2a") utvrdila da 1e prijcdlog Odluke o dono5enju II. izmjena i dopuna Prostomog

uredenja Opiine Lowanu skladu s Ustavom i zakonima Republike Hrvatske pa sc isti upuiuje
Optinskom vijciu Opcine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Predsjednik vrje6a poziva gospodu Azru Suljid prcdstavnicu, sluZbenog izradivada Prostomog plana

Opiine Lovran, trrtke ASK ATELIER d.o.o. da obrazloZi oru todku.

Gospotla SULJIC u kaiem obrazloZenju uputila je nazodne o radnjama provcdcnim sukladno
odredbama Odluke o pristupanlu izrade IL izmjena i dopuna Prostomog plana uredenja Opiinc
Lovran. Sukladno odredbama te Odluke u proteklom razdoblju provedcnc su radnje na izradi II.
izmjena i dopuna PPU Opiine Lovran za diju izradu su od DrZavne geodetske uprave pribavljene i
nove podlogc. Nove podloge ie omogu6iti i nastavak aktivnosti na donoSenju ostalih urbanistidkih
planova uredenja diju izradu propisuje Prostorni plan Opiina Lovran, posebno na podrudju TuliSevice
gdje je bio oditi nesklad na spoju katastarskih opiina Lovran i TuliScvica. Prijedlogom II. rzmjcna i
dopuna PPU Opiine Lovran vrii se uskladenje sa Zakonom o prostomom urctlenju u odnosu na
odreilivanje uretlenih i neuredenih dijelova gratlevinskih podrudja, kao i uskladivanje s naknadno
usvojenim promjenama Prostomog plana Primorsko-goranske Zupanije tc Prostornog plana Parka
prirode Udka u odnosu na usklaclivanje podrudja obuhvata gradevinskog podrudja Lowanska Draga za
koju je ve6 izradcn Detaljni plan urctlenja naselja Lovranska Draga. Prcispitana je i organizacija
osnovnih prometnih pravaca te je u Prijedlog Plana u centralnom dijclu naselja Lowan ucrtan novi
prometi pravac u istraZivanju koji bi rasterctio promet u ccntru Lovrana, a na podrudju Mcdveje
promijenjen je pristup obilaznici kampa u Medveji, koj i je i prisrup podetnoj stanici zidare Uika.
Usktadcnje je izvrSeno i u odnosu na odreilivanjc podrudja urcdenih plaZa, tc obuhvata gospodarske
zonc koja sada zahvaia 2 ha, korigiran jc obuhvat turistidke zona Tulisevica u kojoj su izdvojeni
pojedini izgradeni dijelovi naselja (postojeii stambcni objekQ i izuzet dio nepristupadnog i ncuredenog
dijela za kojeg je ocijenjeno da nije pogodan za gradenje. Promijenjena je i zona obuhvata lukc
nautidkog turizma na podrudje uz planiranu turistidku zonu Labinsko tc su izvr5ena i ostala uskladenja
na koja je ukazao JU Zavod PCZ tc ostala javnopravna tijela koja su dala zahtjeve. Tijekom izrada
krajem proile godine provedena je i javna rasprava tijekom koje je zaprimljen veii broj primjedbi
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uglavnom sa zahtjevima za uvritenje neketnina u gradcvinsko podrudje koje nisu mogle biti
prihvaiene radi propisanih ogranidenja u formiranju gradcvinskih podrudja u obuhvatu Za5titnog

obalnog podrudja. Na konadni prijedlog plana ishotlcno jc Zakonom propisno pozitivno miSljcnjc JU
Zavoda PGCZ i suglasnost Ministarstva kojaje prilo2cna uz Prijedlog Odluke o donoSenju IL izmjena
i dopuna PPU Opcinc Lovran.

Predsjcdnik Opiinskog vijeia otvara raspraw po ovoj toiki

Gospoila MILJAK postavilaje pitanje o spomenutoj arhcoloSkoj zoni Tuli5cvica.
Gospotla SULJIi obja5njava kako je to potencijalna zona arheologije.

Natelnik SIMONIC takoder odgovara na postavljeno pitanje s objaSnjenjem da je arheoloSka zona

kao takva proglaiena rjeienjem Ministarstva kulturc, ali to nc znadi da ie ista biti ogratlena i

nedostupna gradanstvu.

Gospodin DUSEVIC postavio je pitanje moZe li se dobiti Prostomi plan u digitalnom obliku, tc sc

osvrnuo na spomenutu zaobilaznu cestu koja bi prolazila kod marketa.

Gospoda SULJIC odgovorila je da se sav matcrijal nalazi nakon obrazloLenja i teksta prijedloga
odluke, tcje isti dostavljen i u digitalnom obliku zajedno s matcrijalima. Takoder, upoznalaje kakoje
,,cesta kod marketa" trasa koja je jo5 u ispitivanju, a ideja za zaobilaznom cestom proizaSla je iz
preoptcrcccnosti postojeie ceste koja prolazi uz samu obalu i naruSava kvalitetu Zivota.

Gospodin PETKOVIC napomenuo je kako se vec 30 godina drZi koridor te zaobilazne ceste kako bi
se idcja mogla realizirati.
Gospoala MILJAK postavilaje pitanje ostaju li postojeii urbanistidki planovi i dalje na snazi?

Gospotla SULJIC odgovorila je potvrdno, te naglasila da se kod izdavanja dozvola primjenjuju
planovi viSeg reda u sluiajevima kada planovi nisu uskladeni.

Gospodin KOROSAK naglasio jc da ie glasati ,,2a" po ovoj todki zbog loga 3to 6e izmijenc
pridonijcti interesima gradana. Ali naglaSava da se protivi promjeni lokacije marine.

Gospoda SULJIt nagtasila je kako su smatrali da jc bolje da marina bu<Ie btiZe novoj turistidkoj
zoni Labinsko.

Gospotla JAKUPEC osvmula da se da jc na Prostomi plan bilo mnogo prituZbi i prijedloga za

izmjcne, te ju zanima hoie li postojati i neki plan niZeg reda koji ie uvaZiti i prituZbe i prijcdloge
gratlana. Takotler, istide kako je dula da je smanjen broj gradcvinskih podrudja zbog ,,vizure podrudja s

mora".
Gospoita SULJIC istide da i niZi planovi moraju biti uskladeni sa Prostomim planom, ali mogu biti
rcstriktivniji ijo5 viSe ograniditi gradevinska podrudja. Sto se tide smanjenja gradevinskih podrudja
istide kako su smatrali da treba zadrZati ,,zcleni" paspartu ikvalitetu Zivota koju kao takav pruZa.

Tako<ler, reducirana su gradevinska podrudja koja su nepristupadna zbog velikog broja zahvata koji bi
se trcbali izvoditi.
Gospodin PETKOVIC postavioje pitanje kolikaje izgradenost na podrudju op6ine Lovran?
Gospoda SULJIC odgovara kako je izgradenost na podrudju Opiine Lovran 74,3%.
Gospotla ISKRA postavila je pitanje vezano vz prometnicu koja bi eventualno prolazila kroz centar
Lovrana, te je li planirana obilaznica?
Gospotla SULJIT odgovar a kako za cestu treba jo5 ishoditi razne dozvole, no da konzervatori nisu
imali primjedbu na prijcdlog iste. Sto se tide obitaznice, ona pre<lstavlja veliki novdani ulog, te smatra
dajc to viSc politidko pitanje.

Kako se vi5e nitko nije javio za raspraw, predsjednik opiinskog vijeia raspraru je zakljudio te se
pristupilo glasanju.

Utvrtluje se da je vetinom glasova l2 ,,22" i I ,,suzdrizn.. donesena sljede6a

Odluka
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o donoienju II. izmjena idopuna Prostornog plana ureilenja Opdine Lovran.

l7: 50 Predsjednik vijeda predlaie kratku pauzu od 15 minuta.

Sjednica se nastavlja u 18:05.

Predsjednik Opdinskog vijeia otvorio je

VIJECNI.KA PITANJA

Gospoila TANCABEL postavila je dva pitanja opdinskom nadelniku, jedno se odnosi na ankete koje
su se pojavile na internetu od strane gradana opiine Lovran a u vezi naplatc parkiranja na podrudju
Lovrana. Drugo pitanje odnosi se na gradnju POS-ovih stanova, smatra kako radovi dobro naprcduju,
no istide kako u javnosti postoji prida da kandidati s APN-ove liste za stanove preko firme koja izvodi
gradevinske radova na izgradnji stanova ,,rezerviraju" stan koji Zele za sebe, te je zamolila ukoliko jc
moguic da sc isti navodi dcmantiraju.
Natelnik SIMONIT istiee kako je duo za ankctu, napominje da to nije sluZbena anketa te smatra kako
se ankcta kao takva nc bi trcbala provoditi. Podsje6a kako je na podetku mandata Zustro krenuo s

pitanjem naplate parkinga na podrudju opiinc Lovran, no zbog nereguliranih vlasnidkih odnosa nije
nastupila uspostava naplatc parkinga, no radilo se na proSirenjima parkiraliSta Kamenjar, u ulici V, C.
Emina itd., dimc se Zcljclo omoguiiti viSe parkirnih mjesta na podrudju Lovrana. Sto sc tidc POS
stanova istidc kako jc u planu nakon godi5njih odmora odrZati sastanak s predstar,nicima APN-a i
kandidatirna s listc, prilikom kojcg ic do6i do podjele stanova medu kandidatima prcma utvrdcnim
kitcrijima.
Gospodin PETKOVI6 kao prcdstavnik Opiine Lowan pred APN-om, uputio je kako je odrZana L
koordinacija APN-a, na kojoj sc raspravljalo o 6 problcma ali napominje kako ie se isti rjesavati u
hodu te se nastavlja s gradnjom. Naporninjc kako je Op6ina Lovran dala zahtjev da sc spasi stoljetni
hrast koji se nalazi na trasi pristupnc ccstc prema stanovima, te se deka analiza moguinosti izmijenc
trasc ccstc.
Gospodin DUSEVIC postaviojc pitanje moZe li se dobiti uvid u tro5kovnike APN-a?
Na(elnik SIMONIe napomcnuo je kako Opiina Lowan nije investitor projekta te nema troikovnike,
ali istide kako su isti objavljeni od stranc APN-a na njihovim sluZbenim stranicama,
Gospodin tUXI,NOVtC postavio je pitanjc kako nipreduje izrada sportske ludice?
Gospodin DRUZETA istidc kako jc proradunom planirano 100.000,00 kn, od kojih 50.000,00 kn za
dohranu pla2c Mcdveja, i 50.000,00 kn za sportsku luku. Izratlen je primjerak ugovora i poslan Ludkoj
upravi Opatija, Lovran, Mcdveja te se deka njihovo oditovanje.
Natelnik SIMONIe dodaoje kako prcdstavnici Ludke uprave dolazc u petak,3l. srpnja 2020, godine
u prostorije Opcinc Lovran, prezcntirati idejno feicnje za sportsku ludicu, te ie sve biti evidentirano u
zapisniku sa sastanka.
Gospodin SPASOJEVIa postavio je dva pitanja opiinskom nadelniku. Prvo piranje sc odnosi na
diS6cnjc prilaznih stepenica prcma parkirali5hr iznad INA pumpe. Drugo pitanje vezano jc uz plaZu
Cesara, tko ima konccsiju nad plaZom i Stoje s objektom koji se podeo $aditi uz plaZu?
Nalelnik SIMONIC u vczi stcpcnica, istrde kako se iste nalazc na parceli koja pripada INI, no strudnc
sluZbe ce provjeriti je li di5icnje istih obuhvaieno ugovor o odrZavanju povr5ine od strane Stubicc
d.o.o. Sto se tide plaZc Ccsara istite kako nad plaZom ne postoji koncisija, a nad objektom na plaZi
koncesiju ima tvrtka Tremex d.o.o. U vczi s objektom, istide kako je teren kupljen od strane odvjelnice
iz Matulja, koja je bespravno, bez dozvola zapodela graditi objekt na istom terenu. Komunalni redar
Opiine Lovran jc zaustavio bespravnu gradnju.
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Kako viie nije bilo vrjcinidkih pitanja, Predsjednik Opdinskog vijeda istaje zakljutio.



Ad 6. Prijedlog Pravilnika o koriStenju sredstava spomeniike rente
Prcdsjednik Opiinskog vijeia konstatira da je Odbor za prostomo uredenje jednoglasno (3 ,,2a")
prihvatio prijedlog Pravilnika o koriStenju sredstava spomenidke rente uz sljede6e izmjene:

l. u ilanko 3. stavku 3. na kraju reienice isprtnlja se rijei ,tako da umjesto rieii :,,potrebi" trebo
slajali:,,polrebni"-

2. u ilanku 7

a) slnku 3. podstcnku b) iza rieii ,,poloZenih ugovora ,,dolazi totka i briie preostali dio reienice
kojt glasi: ,,ili presliku drugog odgovurajuteg dokaza (ugovor o kupnji nelcretnine, rjeienje o
nasljetlivanju i sl.1 ako suvlasnik i njegov stwlasnitki trgovor nisu upisani u zernljiine hjige ili knjigu
poloZih ugovora. "

b) u stuvku 3. podstavku d) rijeii: "( za strane osobe preslika putovnice)" zamjenjuju se rijeiima:
"(za strane osobe preslika osobne iskaznice, putoynice ili druge odgovarajute identifikocijske
isprave)" .

c) u stavku 3. podstavak e) briie se

Predsjednik Opiinskog vijeia konstatira da je Odbor za gospodarstvo jednoglasno (5 ,,2a") prihvatio
prijedlog Pravilnika o koriSterlu sredstava spomeniike rente.

Predsjednik Op6inskog vijeia konstatira da je Komisija za Statut, Poslovnik i normativnu djclatnost
jednoglasno (3 ,,2a") utvrdila da je prijedlog Pravilnika o koriStenju sredstava sporncnidke rente u

skladu s Ustavom i zakonima Republike Hrvatske pa se isti upu6uje Opiinskom vije6u Opiinc Lovran
na razmatranje i usvajanje uz obvezu da se u dlanku 9. st. 2. iste ispravi greika u pisanju na nadin da

umjesto posljednje rijcdi ,,prigovora" stoji ,,prijedloga Liste reda prvenstva."

Op6inski nadclnik Bojan SIMONIC prihvatio je predloZene izmijene.

Natelnik SIMONIT istide kako je zbog ideje o ulaganju u Stari grad kao za5tiienu cjelinu potrebno

donijeti Pravilnik o koriStenju sredstava spomenitke rente u okviru kojeg bi se utvrdili uvjeti potrebni
za ostvarivanje prava na sufinanciranje obnovc fasada, kovova i vanjske stolarije na kuiama u Starom
gradu. U proraiunu Opiine Lovran osigurano je 150.000,00 kn za tu namjenu. Op6ina Lovran ie biti
samo provoditelj naljedaja a vlasnici zainteresirani za obnow, morat ie pribaviti sru potrcbnu
dokumentaciju i suglasnosti koje ce biti potrebno priloZiti prilikom prijave na nadedaj. Predvitlcno je
da bi se ovakvim nadinom ulaganja u Stari gad, isti mogao potpuno obnoviti u roku t0 godina.
Takoder, suglasanje s izmjenama prcdloZenim od strane Odbora za prostomo uretlenje i Komisije za

Statut, poslovnik i normativnu djelatnost.

Predsjcdnik Opiinskog vijeia otvara raspra\.u po ovoj todki.

Gospoila TANCABEL postavila jc pitanje u vezi vlasniitva u zgradama u starom gradu, konkctno
ako postoje 3 vlasnika stana u zgradi moZc li se samo jedan prijaviti na natjedaj?
Gospoila MITTEL dala je obrazloZenje kako prijaru na natjedaj podnosi vlasnik ili suvlaslici,
upravitelj gradcvinc ili predstavnik suvlasnika, ovisno o vrsti radova, uz suglasnost suvlasnika.
Gospodin DUSEVIC osvmuo sc na postotke i iznose u dlanku 4. Pravilnika odnosno na dinjenicu da
6e Opiina Lovran financirati do 40% vrijcdnosti ali da iznos ne smije prelaziti 20.000,00 kn.
Naielnik sIMoNIe istidc kako je Pravilnik slagan u najboljoj namjeri, da se pomogne gradanima u
obnovi prodclja, krova ili stolarije, no kako jc iznos ograniden proradunom, mora se osigurati da se
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veiem broju zainteresiranih omoguii koriStenje pomo6i za obnovu, jer bi jedna vclika zgrada mogla
iscrpiti cijeli iznos namijenjen za obnovu na godi5njoj razini, ukoliko sc iznos ne ogranidi.

Gospoala MILJAK postavila je pitanjc ukljuduje li navedenr iznos i PDV?
Naielnik SIMONIa istide kako je to komplctan iznos kojeg Opiina Lovran moZc isplatiti, jer je
Proradunom planirano 150.000,00 kn a ne 150.000,00 kn plus PDV.

Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesen sljedefi

Zakliuiak

Prihva6a se prijedlog da se u ilanku 4. Pravilnika o koriStenju sredstava spomeniike rente iznos
od 20.000,00 kn zamijeni za iznos od 25.000,00 kn.

Kako vi5e nije bilo pitanja, predsjednik Op6inskog vijc6a rasprav,u je zakljudio te se pristupilo
glasanju.
Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesen sljededi

Zakljuiak

Prihva6a se prijedlog Prayilnika o koriStenju sredstava spomenilke rente.

Ad 7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.i. 153 k.o. Lovran
Predsjednik Opiinskog vijcda konstatira da je Odbor za prostomo uretlenje jednoglasno

prihvatio prijcdlog Odluke o ukidanju statusajavnog dobra k.d. 153 k.o. Lovran.
(3 .,za )

Predsjednik Opiinskog vije6a otvara rasprar.u po ovoj todki.

Kako se nitko od vije6nika nije javio za raspravu, predsjednik Op6inskog vije6a rasprarr.r je zakljudio
te se pristupilo glasanju.
Utvraluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesena sljede6a

Ad 8. Prijedlog Odluke o kupnji nek-retnine za korist Opdine Lovran
Predsjcdnik Opiinskog vijcia konstatira da je Odbor za prostomo urcrlcnje jednoglasno (3
prihvatio prijedlog Odluke o kupnji neketnine za korist Op6ine Lovran.

,,2a")

Predsjednik Opiinskog vijeia konstatira da jc Odbor za gospodarstvo sa 4 glasa ,,2a" i I ,,suzdrZan"
prihvatio prijcdlog Odluke o kupnji ncketnine za korist Opiine Lovran.
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Gospotla MILJAK predlaZe da se iznos iz tlalka 4. Pravilnika podigne na 25.000,00 kn.
Prcdsjcdnik vijeia daje pnjedlog gospodc Miljak na glasanje.

Predsjednik Op6inskog vijeda konstatira da je Komisija za Statut, poslovnik i normatir.nu djelatnost
jcdnoglasno (3 ,,2a") utwdila da je prijcdlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.d. 153 k.o.
Lovran u skladu s Ustavom i zakonima Republike Hr.ratske pa se isti upuiuje Op6inskom vije6u
Opcine Lovran na razmatranje i usvajanjc.

Naielnik SIMONIa daje kratko obrazloLenje, kako je prolaz upisan kao opie dobro, ali nije u

funkciji opdeg dobra i u naravi je dio oku6nice. Mjesni odbor Rezine - Lovran donio je odluku da se

ukine status opieg dobra.

Odluka
o ukidanju statusa javnog dobra k, t. 153 k.o. Lovran.



Predsjednik Opiinskog vije6a konstatira da je Komisija za Statut, poslovnik i normativnu djclatnost
jcdnoglasno (3 ,,2a") utvrdila da je prijedlog Odluke o kupnji nekctnine za korist Opiine Lovran u
skladu s Ustavom i zakonima Republike Hrvatske pa se isti upuiuje Opiinskom vijeiu Opiine Lovran
na razmatranje i usvajanje.

Predsjcdnik Opiinskog vijcca otvara raspra\rl po ovoj toiki

Kako sc nitko od vije6nika nije javio za raspravu, predsjcdnik Opiinskog vijcia raspravu je zakljudio
tc se pristupilo glasanju.
Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesena sljededa

Odluka
o kupnji nekretnine za korist Opdine Lovran.

Ad 9. I. izmjena i dopuna programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zaStiti
0p6ine Lovran za 2020. godinu
Uvodno jc proielnica JOVIC BAN upoznala s potrebom terminoloSkih korekcija u Programu javnih

potreba, prema uputi Ministarstva za dcmograf,rju, obitelj, mlade i socijalnu politiku od 08. lipnja

2020. godine. Takoder, druga izmjena odnosi sc na pomoc za nabavku obrazovnih matcrijala primamo

radnih biljeZnica za Skolsku godinu 2020/21.

Predsjcdnik Op6inskog vijcia otvara raspraw po ovoj todki.

Kako sc nitko od vije6nika nije javio za raspravu, predsjcdnik Op6inskog vijc6a raspravu je zakljudio
te se pristupilo glasanju.
Utvriluje se da je jednoglasno (13 ,,za'6) donesen sljededi

Zakljuiak
Prihvada se I. izmjena i dopuna programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj
zaStiti Opdine Lovran za 2020. godinu

Ad 10.

10. 1. Prijedlog II. izmjena idopuna Proraiuna Opdina Lovran za 2020. godinu
10.2. Prijedlog II. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Opdine Lovran za 2020. godinu

Voditcljica odsjeka za proradun i financije, gospoda OGNJENOVIC, dala je obrazlo2enje po obje

todke kako je do izmjena i dopuna Proraduna i Plana razvojruh programa OL za 2020. godinu doilo
zbog poveianja prihoda od poreza iod prodajc nefinancijske imovine, te zbog poveianja rashoda

poslovanja od kojih 90.000,00 kn za pomoi za nabaw Skolskih udZbenika i 75. 000,00 kn za kapitalnu
pomoi komunalnom dru5tlT r Liburnijske vodc d.o.o. za Projekt - lzgradnja sanitamc kanalizacije
visoke zonc Lovran - glavni kolektor Liganj Tuli5evica.

Predsjednik Opiinskog vijcia otvara raspra\r po ovoj todki.

Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspraw, predsjednik Opiinskog vijeia raspraw je zakljudio.

Pristupilo se glasanju po todki 10.1.

Utvrduje se da je jednoglasno (13 ,,zat') donesen sljededi

Zakljutak

Prihvada se prijedlog II. izmjena i dopuna Proraiuna Opdina Lovran za 2020. godinu.

Pristupilo sc glasanju po todki 10.2.
Utvrtluje se da je jednoglasno (13 ,,2a") donesen sljededi
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Zakljuiak

Prihvada se prijedlog IL izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Opdine Lovran za 2020.
godinu.

l9:20 Vunja Tancabel napuita sjednicu

Ad I l. Utvrilivanje narnjene poslovnog prostora u Lovranu, Setali5te mar5ala Tita 51

Naielnik SIMONIa upoznao jc vrjeinike s dinjenicom da trgovina ,,NaSa knj iZara" izlazi iz
poslovnog prostora na adresi Set.rn.Tita 51, dana 3 l. kolovoza 2020. godine zbog odlaska vlasnika u
mirovinu. Opcina Lovran jc vci zaprimila nckoliko pisama namjere za zakup poslovnog prostora i to s

razliditim namjenama, od papirnicc, trgovine prehranom, turistidke agencije, atelje - galerija. .. Zbog
toga se javlja potrcba za utwdivanjem namjcne spomcnutog poslovnog prostora.

Nakon kra6c raspravc, prcdloZena Je namjcna poslovnog prostora iz grupc III - trgovina - papirnica i
iz grupe VI - drogerija - parfumcrija, s naglaskom da je u Lovranu najpotrebnija drogerija.

Nakon rasprave predsjednik Opiinskog vijcia raspraler jc zakljudio i pristupilo se glasanju
Utvriluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donesena sljededa

o namjeni poslovnog prostora iz:
l. grupe Ill trgo\ina - papirnica.
2. grupe VI - drogerija - parfumerija.

Ad. 12. Informacija o odrianim sjednicama radnih tijela Opdinskog vijeda -
- Opdinskog koordinacijskog odbora ,,Opdina Lovran-prijatelj djece", 39. sjednica, 13.07 .2020
- Odbora za meilunarodnu suradnju,26. sjednica, 15.07.2020.

Opiinsko vijeic je primilo na znanje informaciju o odrZanim sjednicama radnih tijeta Opiinskog
vijeca.
Gospoila TANCAPEL postavila je pitanje koj i su uvjeti za dlanstvo djece u DruSt',t naSa djeca?
Proielnica JOVIC BAN, odgovorila jc da ie se strudne sluZbe infoimirati o istome u spomenutom
druSt!,u, tc ie dostaviti odgovor naknadno.

Kako nitko od prisutnih vijeinika viie nije imao pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeda, zahvalio se

svima na radu Vijeia iu 19,29 sati zakljudio 35. sjednicu Opiinskog vrje6a Opiinc Lovran.

Dovrieno u 19,29 sati.

Zapisniiar:
Marina Gruheii6

Predsjednik Optinskog vijeda :

Branislav PetkoYi{

OvjeroYitelji zapisnika

Natasa Miljak

Boiidar Spasojevii
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Odluka


